
Wordt deze nieuwsbrief niet goed weergeven? Klik dan hier voor de online versie 

 
De kracht van Overijssel: groen licht en werk 
in uitvoering  

 

De begroting is afgelopen woensdag 
aangenomen met steun van de coalitie 
CDA VVD CU en SGP en de oppositie 
PvdA, PVV en D66. GS kan met deze 
brede steun nu flink aan de slag gaan. We 
kunnen onze borst nat maken, want de 
komende maanden volgt een flink aantal 
programma- en projectplannen om de investeringsagenda 
uit te voeren; welgeteld ruim 60 plannen. Werk in uitvoering, 
waarover u in deze nieuwsbrief kunt lezen. U leest verder in 
deze nieuwsbrief wat er zoal is bereikt voor onze sociale 
kwaliteit, het kloppend hart van Overijssel en het CDA.  
 
Martin Reesink  
 
De bijdrage over Wierdense Veld bevat meer informatie 
onder 'lees verder'. lees verder 

 

Wierdense Veld als Natura2000-gebied 
schrappen 

 

 

Het CDA blijft ervoor pleiten natuurgebied 
Wierdense Veld van de lijst Natura2000-
gebieden te halen. 
 
Ooit groeide er in Wierdense Veld veel 
hoogveen, maar grote delen van het gebied zijn in de loop 
der jaren verdroogd waardoor het hoogveen is verdwenen. 
In de Europese Vogel- en Habitatrichtlijn is vastgelegd welke 
habitattypes van communautair belang zijn; ofwel 
beschermd of hersteld moeten worden. Nederland heeft 
hoogveen als habitattype aan de richtlijn toegevoegd, 
waardoor Wierdense Veld is aangewezen als Natura2000-
gebied. Staatssecretaris Bleker van EL&I heeft aangegeven 
dat deze Nederlandse aanvullingen op de Habitatrichtlijn, de 
zogenoemde nationale koppen, niet strikt noodzakelijk zijn 
om de Europese doelstellingen te behalen en daarom 
kunnen vervallen. 
De CDA-Statenfractie heeft het College van GS opgeroepen, 
in het kader van brede maatschappelijke belangen, bij 
staatssecretaris Bleker te blijven aandringen dat Wierdense 
Veld wordt geschrapt als Natura2000-gebied. Tijdens de 
Statenvergadering van 2 november is de motie met grote 
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meerderheid aangenomen. 

lees verder 
 

Steun voor Zichtbaar Sociaal flankerend 
beleid 

 

De CDA-Statenfractie heeft een 
amendement ingediend om structurele 
ondersteuning voor steunfunctietaken te 
behouden en een goede overgang voor 
belangenorganisaties naar de nieuwe 
systematiek van de provincie Overijssel. 
Voor de belangenorganisaties wordt 
€900.000,- extra beschikbaar gesteld om heel 2012 als 
overgangsperiode te kunnen gebruiken.  
Afgelopen week was er een bijeenkomst voor alle 
belangenorganisaties op het provinciehuis, waarin 
uiteengezet werd hoe de sociale infrastructuur en het sociaal 
flankerend beleid de komende jaren zijn beslag moet krijgen 
en wat dat financieel betekent voor de organisaties. Hier 
bleek dat veel instanties onvoldoende waren voorbereid op 
de beëindiging per 1 juli 2012 van de 'oude' subsidies en de 
omzetting naar het nieuwe beleid. Met de statenbrede steun 
voor het CDA-amendement voor de extra € 900.000,- lopen 
de “oude” subsidies door tot 31 december 2012. Hierdoor 
krijgen de belangenorganisaties meer tijd om hun werkwijze 
aan te passen aan het nieuwe beleid van de provincie 
Overijssel.  
Het CDA-amendement voor behoud van de 
steunfunctietaken en voldoende tijd EN geld voor de 
omzetting van de werkzaamheden van de 
belangenorganisaties is coalitiebreed ingediend en 
statenbreed ondersteund.  
 
De komende tijd houden we de vinger aan de pols over 
omzettingen en horen graag uw signalen hierover vanuit het 
veld.  
 
Rob Engbers lees verder 

 

Instemming Staten met motie Crisis 
Bouwsector 

 

Tijdens de Statenvergadering op 2 
november jl. stemden de Staten in met een 
door het CDA ingediende motie ‘Crisis in 
de bouwsector’. In de motie wordt aan het 
College verzocht op korte termijn de regie 
te nemen op een aantal thema’s die de 
crisis in de Bouwsector in Overijssel af 
kunnen dempen. Het betreft de onderwerpen innovatie in de 



bouw (incl. duurzaam bouwen), duurzame renovatie van 
bestaande woningen, bovenlokale sturing op 
woningbouwprogramma's, stedelijke herstructurering en 
infrastructurele projecten in de provincie.  
GS is daarbij uitgedaagd om in de komende 
beleidsprogramma’s 'Regionale Economie' en 'Wonen' en in 
de uitrol van het Duurzaam Energie Fonds Overijssel 
zichtbaar te maken welke impulsen worden ingezet.  
Aanleiding voor het indienen van de motie was de 
Rondetafel Bouwsector die op initiatief van het CDA op 7 juli 
jl. georganiseerd werd. Het verslag van deze bijeenkomst is 
hier te raadplegen.  
 
Klik hier voor de motie.  
 
Henk Kerkdijk lees verder 

 

Behoud en stimuleren werkgelegenheid in 
Overijssel: rijksknooppunt Zwolle-Twente  

 

Het Rijk moet bezuinigen en doet dat ook 
op rijksdiensten. Begrijpelijk, maar vanuit 
het CDA vinden wij dat dit alleen maar kan 
en verantwoord is als de spreiding van 
werkgelegenheid over het land goed is 
ingevuld. Dus naast een knooppunt Zwolle 
ook voor Twente. CDA heeft samen met 
PvdA en VVD statenbreed steun gekregen voor haar motie 
om GS op te dragen bij de regering te pleiten voor een 
knooppunt voor rijksdiensten in Zwolle en Twente. Deze 
lobby en inzet past geheel in de nieuwe kerntaak die we als 
provincie hebben voor de stimulering van de regionale 
economie. De oproep is ook dit gezamenlijk te doen met 
Twente en de gemeenten. Goed te zien dat de gelederen in 
Twente op dit punt gesloten zijn en ook pleiten voor Hengelo 
met haar verbindingen en lokatie voor het World Trade 
center. De CDA-statenfractie trekt samen op met haar 
Twentse vertegenwoordiger Pieter Omtzigt om de lobby in 
de Tweede Kamer te verzorgen.  
 
Klik hier voor de motie.  
 
Martin Reesink lees verder 

 

CDA voor breedband op het platteland en in 
de kleine kernen 

 

Het CDA heeft bij de 
begrotingsbehandeling gevraagd om de 
gelden van de provincie voor breedband 
vooral in zetten in de onrendabele 
gebieden. Breedband is bij uitstek een 
middel om de buitengebieden aantrekkelijk 
te maken of te houden voor wonen en 
werken. Maar ook het regelen van zorg op afstand wordt 



door deze digitale snelweg een stuk aantrekkelijker.  
De grote steden en kernen zullen aantrekkelijk genoeg zijn 
voor commerciële partijen en kunnen zichzelf ontwikkelen. 
Vandaar dat het CDA juist aan die andere gebieden 
aandacht besteedt. De gedeputeerde heeft toegezegd om bij 
de uitwerking van de voorstellen over de bestedingen van de 
laatste Essent-gelden, in te zetten op onrendabele gebieden. 
Een deel van de Essent-gelden wordt aangewend voor de 
ontwikkeling van breedband.  
 
Henk Meulink lees verder 

 

Agenda 
 

Holtense Dag  
De Holtense Dag vindt dit jaar plaats op 
zaterdag 12 november. Tijdens deze 
bezinningsochtend is Ruth Peetoom te 
gast. Zij zal spreken over verbondenheid 
binnen het CDA en hoe mensen en 
menselijke waarden de partij vormen.  
Aanmelden kan via communicatie.cda.overijssel@home.nl  
 
Themabijeenkomst CDA Regio Stedendriehoek  
Tweede Kamerlid Eddy van Hijum en CDA-wethouder Erik 
Dannenberg uit Zwolle zullen het thema 'Bezuinigen op 
sociaal: de keuzes van het CDA' toelichten. De bijeenkomst 
is op maandag 14 november van 20:00 tot 22:00 uur in het 
IJsselpaviljoen (IJsselkade 1) in Zutphen. Belangstellenden 
zijn van harte welkom.  
 
Aanmelden voor de nieuwsbrief van de CDA-Statenfractie 
Overijssel kan door een e-mail te sturen naar 
communicatie.cda.overijssel@home.nl lees verder 

 

 

 

 
U ontvangt deze nieuwsbrief omdat u lid bent van het CDA of in het verleden heeft aangegeven  

onze nieuwsbrief te willen ontvangen. U kunt u altijd afmelden voor de nieuwsbrief. 
 

 
 


